
 

 

Mondelinge Vragen Ongevallen Registratie  

ChristenUnie en D66  

 

De laatste jaren zijn er veel ongevallen en bijna-ongevallen gebeurd op de Parkzichtlaan/Crouweldijk 

in Leidsche Rijn. Na een groot aantal meldingen is dit kruispunt aangepakt en sindsdien zijn er – naar 

ons bekend is – geen ongelukken meer gebeurd. Tijdens de Raadsinformatie Bijeenkomst van 25 

augustus bleek dat de gemeente sterk afhankelijk is van burgers om inzicht te krijgen in gevaarlijke 

verkeerssituaties, bijvoorbeeld als er geen politie aan te pas komt. Met name ongelukken waarbij 

fietsers het slachtoffer zijn, blijven vaak onbekend.  

 

1. Is de wethouder het met ons eens dat niet alle ongelukken bekend zijn bij de gemeente en 

dat dit wel wenselijk is om trends in ongelukken op gevaarlijke locaties te kunnen signaleren? 

2. Is de wethouder daarom bereid om de mogelijkheden om gevaarlijke situaties aan de 

gemeente en politie te melden, beter onder de aandacht te brengen en burgers hiertoe op te 

roepen?  

3. Is de wethouder bereid de manieren waarop dit kan laagdrempeliger te maken? 

4. Is de wethouder bereid extra aandacht te schenken aan de registratie van 

ongevallenmeldingen, zodat er een duidelijk overzicht komt van de locaties die vaak gemeld 

worden? 

5. Wil de wethouder zich inspannen om te voorkomen dat het weer zo lang duurt voordat een 

gevaarlijke situatie wordt aangepakt? 


